
 
 

自然全體驗 – 南區森海遊 
Nature in Panoramas – Above and Below the Southside Waters 

 

活動行程 Itinerary 

時間 Time 活動 Activity 

第一天  DAY 1  

14:30 於海洋公園停車場「遊客儲物櫃」旁集合 

Gather at the guest lockers of Ocean Park’s Waterfront Car Park 

14:45 乘車到達鴨脷洲洪聖古廟碼頭或香港仔郊野公園 

Shuttle to Ap Lei Chau Hung Shing Temple Pier or Aberdeen Country Park 

15:00 

 

 

香港仔避風塘舢舨遊，參觀水上人住家艇 

Tour the Aberdeen Typhoon Shelter by Sampan and visit traditional fishermen’s houseboat 

南區社區探索 

Community walk in Southern District 

探索香港仔郊野公園，學習山野無痕的原則 

Eco tour at Aberdeen Country Park, learning about the Leave No Trace practice 

18:00 乘車返回海洋公園 

Shuttle back to Ocean Park 

18:30 於園內指定餐廳享用晚餐 

Enjoy dinner at in-park designated restaurant 

19:30 夜探海洋奇觀 

Explore the Grand Aquarium at night 

整頓及梳洗 

Cleaning and Grooming 

於海洋奇觀巨型觀賞屏前設置帳篷，享受另類「海底」體驗，並於館內休息 

Set tent at the Grand Aquarium for an enjoyable “under water” experience, take rest at 

Grand Aquarium 

第二天  DAY 2 

08:00 天亮了！準備收拾和梳洗  

Morning! Get ready to pack and freshen up 

08:45 「禪繞延伸藝術」活動 

“Zentangle Inspired Art” activities 

09:15 於水都餅店享用早餐 

Enjoy breakfast at Aqua City Bakery 

10:15 活動結束，參加者可以留園繼續探索 

Check-out. Participants can stay behind and continue to explore in Ocean Park 
 

所有活動行程只供參考，內容如有更改，恕不另行通知。 The itinerary is for reference only, and the content of the programme may be subject to change without prior 

notice.  

欲知詳情可致電(852) 3923 2323 聯絡海洋公園探索及教育部（接通後選擇語言，續按[4]字） 

Please contact Discovery and Education Department at (852) 3923 2323 for any enquiries (select the language and press [4]) 


